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Abstract (en)
[origin: CN111002272A] The invention relates to a handheld power tool (100), in particular a screwdriver. A handheld power tool housing (110), in
particular a screwdriver housing are provided. The handheld power tool housing has at least two housing elements (113), each housing element at
least partially surrounds a drive unit (120) of the handheld power tool (100), in particular the screwdriver, each handheld power tool housing has at
least one tool housing axis (112) ) and at least one air guide unit (130) for guiding the airflow for at least cooling the drive unit (120). It is proposed
that the air guide unit (130) is arranged transverse to the tool housing axis (112).

Abstract (de)
Es wird eine Handwerkzeugmaschine (100), insbesondere ein Schrauber, mit einem Handwerkzeugmaschinengehäuse (110), insbesondere ein
Schraubergehäuse, mit zumindest zwei Gehäuseelementen (113), die zumindest teilweise eine Antriebseinheit (120) der Handwerkzeugmaschine
(100), insbesondere des Schraubers, umschließen, mit zumindest einer Werkzeuggehäuseachse (112) und mit zumindest einer Luftleiteinheit (130)
zur Leitung eines Luftstroms zur Kühlung zumindest der Antriebseinheit (120) offenbart.Es wird vorgeschlagen, dass die Luftleiteinheit (130) quer zur
Werkzeuggehäuseachse (112) angeordnet ist.
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